

《单词百科:publication是什么意思?publication怎么发音?publication的解释和用法》

英语单词publication是什么意思?publication怎么读?publication怎么发音?简答网为您整理了publication的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



publication怎么读

publication的读音:[, p ʌ bl ɪ ' ke ɪ ʃ n]

publication的意思

1、n.出版;出版物;公布;发表;

publication的相关词组

1、await publication 待出版;

publication的近义词

- 1、 **advertisement** n.广告, 宣传;公告;出公告, 做广告;
- 2、 **air** n.天空;空气;空中;神态;曲调;
- 3、 **airing**
n.晾; (电视台或无线电台) 广播; (开车、骑车或骑马) 兜风; (意见等的) 公开发表;
- 4、 **almanac** n.历书; 年历; 黄历; 年鉴;
- 5、 **announcement** n.通告; 布告; 预告; 宣告;

publication的双语例句

- 1、 Be conscientious and make a good job of publication.
认真做好出版工作。
- 2、 Publication dates are given in brackets after each title.
出版日期括于书名后面。
- 3、 They have started legal proceedings against two publications which spoke of an affair.
他们开始对两本提及一桩婚外情的出版物提起法律诉讼。
- 4、 The publication of my first book was an auspicious beginning of my career.
我的第一本书的出版是我事业吉祥的开始。
- 5、 I have ground out some verses , which, I'm afraid, are too mediocre to appear in your publication.
我搜索枯肠做了几句诗, 恐怕过于平淡, 不配在你们刊物上发表。
- 6、 The publication comes as the answer to an acute demand.
这一出版物是为满足急需而出版的。
- 7、 The publication of the new dictionary is one of the cultural event of the year.
这本新辞典的出版是今年文化界的一件大事。

8、Publication of the paper discontinued.

报纸停止发行.

9、When a manuscript has been accepted for publication, it is passed to an editor for detailed scrutiny.

当原稿被采用出版时, 便将它交与一名编辑进行仔细校阅.

10、This manuscript is so good that it deserves publication.

这份稿子太好了,值得刊载.

11、The newspaper continues to defend its publication of the photographs.

这家报纸继续为刊登这些照片辩护。

12、a delay in the publication of the exam results

考试成绩的延期公布

13、Which publication resources will you use as governor to successfully participate in Rotary Foundation programs?

你作为总监将使用哪些[出版品资源]来成功参与扶轮基金会计划?

14、specialist publications

专业出版物

15、He superintended the publication of a score of good plays.

他监制了许多好的戏剧.

16、A spokesman said: 'We have no comment regarding the publication of these photographs.'

一位发言人说, “对于这些照片的公之于众, 我们不予置评。”

17、The government has delayed publication of the trade figures.

政府已将贸易统计数字延后公布.

18、The guide is being translated into several languages for publication near Christmas...

该手册正被译成数种语言，将在临近圣诞节时出版。

以上是简答网为您整理的publication怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/publication>

